
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Dagsorden Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 16. august 2023 kl. 17.15 – 19.45  
Mødes i personalebygningen kl.17.15 
 
 
(Vi sørger for en salat/sandwich) 

 

Forældrerepræsentanter:  

Helle Nicola Jensen, Julie Hannibal Haugbølle, Stine Grangaard, Sibel Arslan, Jens-Halvor Zoffmann, 

Morten H. Andersen, Bjarne Sander Andersen 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Tina Louise Sørensen, Mikki Bast 

 

Elevrepræsentanter: Ingen deltagere – valg af nye repræsentanter foretages inden kommende sb-møde 

 

 

Ledelsesrepræsentanter:   

Henrik Rasmussen, David André Storsul Nielsen, Niels Bille 

 

Børne og Skoleudvalget:  

Anette Rachiltz 

 

 

 

1. Sag nr. 01.08.23 Nyt fra kl. 17.15-17.30 

Elevrådet:  

Repræsentanter er valgt i alle klasser, første møde kommer snart, og elevrådet konstitueres her. 

Formanden:  

Skole og forældre holder landsmøde d. 17-18/11-23. Evt. ønske om tilmelding rettes til Niels d. 30/8 senest.   

SB’s deltagelse i Trivsels-topmødet d. 31/8 på Tinderhøj Skole bliver ved Jens-Halvor. 

  

Udvalg: 

 

SFO:  

Der er blevet ansat to nye pædagoger - en har været i praktik tidligere, en anden via et vikariat i maj/juni 

med god kemi. Der kommer en 7-ugers praktikant også. 
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Undervisningen: 

Lærerne er i fuld gang med årsplanlægningen, og året er kommet godt i gang.  

  

Kommunalbestyrelsen: 

  

Skoleledelsen:  

Lærerne har været inde 5 dage før skolestart - fokus på fælles opstart i bl.a. afdelinger, store fag og 

årgangsteams.  

Der er arbejdet med forberedelseslokaler i personalebygningen og ovre i ’Toppen’ over PLC (Pædagogisk 

læringscentral). Medarbejderne har nu mere fleksible muligheder for at samarbejde med disse 

arbejdspladser. 

0.klasserne er startet med en fin dag med tid i klasserne for eleverne, mens forældre blev vist rundt til 

skolens forskellige afdelinger og kontoret, PLC (Pædagogisk læringscentral), mv.  

Marken er udbedret ift. udfordringer med dræn og vandpytter, men det ser fint ud her til skolestart. Dog er 

der et lille område, der lige nu skal undersøges i bund. 

Over sommeren har der ikke været noget nævneværdigt hærværk som tidligere, men der opsættes ny 

videoovervågning og belysning forskellige steder omkring havehuset, men også andre steder på skolen.  

Der har været et ønske om en opdatering på indskolingens områder ift. spartling og maling, men det har ikke 

været muligt indtil videre. 

Det pædagogiske mål for dette skoleår er ’Et fælles fagligt vi’. Vi ønsker at arbejde os i retning af stærkere 

fælles ståsted omkring pædagogik og didaktik, så vi skaber gode rammer for at være barn/elev på Rødovre 

Skole. 

Der er genopslag på stillingen på 6.kl samt stilling på 8.klassetrin - ansættelsesproces er i gang. Der er lavet 

en god løsning med kendte lærere på årgangen indtil nyansættelserne er på plads.  

Der er proces omkring ansættelse af afdelingsleder med første runde samtaler d. 18/8 og anden runde d. 24/8  

 

SFO:  

Der er taget initiativ til at skabe bedre rammer om morgenen ved at tage flere lokaler i brug til dette. Der er 

fokus på at reducere støj og oplevelsen af mindre rolige morgener.  

Der har været et fokus i opstarten på at skabe god skole-SFO-start ved at prioritere uddannet og kendt 

personale. 

Pt er 88 børn tilknyttet SFO’en. 

 

 

2. Sag nr. 02.08.23 Høringssvar vedr. budgetforslag 2024, D. + B. bilag kl. 17.30-18.30 

Bilag 1 (budgetforslag udsendes d. 14.august, hvor skolen gerne skulle modtage dette – vigtigt at alle 

orienterer sig i dette inden mødets afholdelse)  

Stine melder sig til at skrive høringssvaret i samarbejde med Jens-Halvor og Niels. Det skal senest være 

indsendt d. 25/8.  

 

Internt notat af drøftelsen: 

Vi ser Britt Jensens video om budgetforslaget for 2024. 

Vi ser en pixi-version af kommunens demografiprognose, samt økonomiske overblik.  

Grundlæggende er der en rammebesparelse på 3 pct i ’24, som falder til 2 pct i ’25-26.  

Der er sket en udskydelse af tidligere forventede udbygninger i oplægget.  

Vi ser nærmere på side 39 i budgetforslaget 

Høringssvarets indhold er drøftet. 

 



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Der er et stigende elevtal i prognosen. I skoleåret 22-23 var der 689 elever, men hvis tallene holder pr. 5/9 

som er skæringsdato er vi 710 elever på Rødovre skole. Det medfører større bevilling. Men der skal 

fastholdes den nuværende lønsum for at spare på drift.  

Der stilles spørgsmål til de 3 pct. Besparelse - fokus på ledelse og administration og serviceniveau. Hvordan 

udmønter det sig på Rødovre Skole?  

Er det nødvendigt at fastholde München-turen for Rødovre Kommunes 8.klasser? 

Hvilke dele udover kerneopgaven skal prioriteres? Der rejses spørgsmål ved ’flødeskum’ som fx München-

tur, Tek-X eller lignende. 

Der ønskes mere fokus på kerneopgave og voksne omkring børnene end på ting, som ikke er nødvendige.  

Der er undring over besparelsen på Headspace, når der er en stigende mistrivsel blandt unge. 

Kan der evt. spares mere på fx PUC (Pædagogisk udviklingscenter) end det er i budgetforslaget? 

Ønsket er, at flest muligt penge kommer vores børn direkte til gode.  

En tilgang til høringssvaret kan være at lægge op til fjernelse af rammebesparelsen på børne- og 

ungeområdet.  

 

Opsummering: 

Bekymring ift. Rødovre Skoles udbygning - er det i ’27-’28? 

Vedligeholdelsespuljen kan ikke sættes i bero grundet Rødovre Skoles alder og forfatning.  

3 pct. på en skole kan ikke undgås at gå ud over serviceniveau. 

München-tur anses for at være flødeskum ift. kerneopgaven. 

IT-udstyr på mellemtrin - er det nødvendigt? 

Mistrivsel og besparelse af Headspace - hvad er konsekvensen af dette? 

Der rejses spørgsmålstegn ved nogle af de politiske beslutninger - Tek-X, München mv.  

 

 

3. Sag nr. 03.08.23 Undersøgelse 1. maj børn, O. ved ledelsen kl.18.30-18.40 

Besvarelserne i undersøgelsen er generelt positive. De ligger godt og vel 2 point over ift. sidste år.  

Der er afgivet 32 svar ud af ca. 90 mulige - det er faldet fra ca. 44 ud af ca. 90 sidste år. 

Der er nogle opmærksomhedspunkter i besvarelserne, som der skal kigges på.  

Det nævnes, at SFO’en er kommet langt ift. at arbejde med brugertilfredshed.  
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4. Sag nr. 04.08.23 Opfølgning af Skolebestyrelsens årshjul og temaer/fokusområder for kommende 

skoleår ved Stine og Jens-Halvor/ O.+D.+ B. kl. 18.40-18.55 

bilag 2 eftersendes   

Bilaget er beklageligvis ikke færdigarbejdet, men er under behandling. Årshjulet sendes ud snarest muligt. 

Årshjulets opbygning er, at skolens principper gennemgås og behandles hvert andet år. 

 

5. Sag nr. 05.08.23 Opfølgning af deltagelse ved forældremøder D.+ B. ved Jens-Halvor/ledelsen kl. 

18.55-19.05 

Det drøftes hvor meget og hvordan SB-medlemmer deltager ved forældremøder.  

Der er et ønske om at flere forældre stifter bekendtskab med bestyrelsens arbejde og fokusområder. 

Der stilles et forslag om at SB altid er repræsenteret på 0.årg, og herefter ved overgange til de forskellige 

afdelinger - altså 4.årg og 7.årg. 

Der stilles forslag om, at SB kun er repræsenteret på 0.årg forældremøde. 

Der stilles forslag om, at SB kun er repræsenteret på 1.årg frem for 0.årg. 

 

Det bliver vedtaget, at SB deltager på 0.årg ved informationsslides og 1., 4. og 7.årg forældremøde med 

fysisk besøg af et eller flere SB-medlemmer. 

Julie er i gang med at lave et oplæg til indhold på forældremøder. Helle kontakter Julie ang. Sparring. 

Datoer for 1., 4. og 7.årgangs første forældremøder sendes til bestyrelsen af Niels. 

 

6. Sag nr. 06.08.23 Opfølgning af Trafik ved Jens-Halvor D. + B. kl. 19.05-19.20  

Der er blevet ændret i skiltning på Rødovrevej, så der nu er tilladt 15 min. parkering. Det bliver hyppigt 

brugt og giver et bedre flow.  

Der er yderligere blevet ændret i længden på skiftene i lyskrydset for at forhindre farlige situationer. 

 

7. Sag nr. 07.08.23. Skolens udearealer, O. ved udvalg (Julie, Morten og ledelsen) kl. 19.20-19.30    

Udvalget blev præsenteret for nogle optegnelser af skolens arealer ift. brug og funktionalitet.  

Der blev drøftet mål og forventninger til en skoles fælles arealer ved en høringsrunde i udvalget.  

Bevillingen behandles politisk i september. Der er nogle områder der er mere oplagte end andre ift. 

funktionalitet.  

Elevrepræsentanter inkluderes i ønsker og behov på et senere tidspunkt, da første møde blev afholdt på 

skoledag. 

Der er bevilget 4,1 mio.kr til udviklingen af udearealerne, og det forventes, at opstart af anlæg bliver i 2024, 

klar til brug i august 2024.  



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

 

8. Sag nr. 08.08.23. Princip ”Adfærd og Kultur” O.+ D. ved Jens-Halvor og ledelsen kl. 19.30-19.40 

Bilag 3 

Der stilles forslag om, at lærere og elevråd inddrages i udarbejdelsen af dette princip ift. revidering af 

udkast. Dette vedtages.  

Helle kigger på og laver et forslag til revidering af princippet, som sendes til Niels. Herefter inddrages de 

relevante parter, hvorefter princippet kommer tilbage til behandling i SB.  

 

9. Sag nr. 09.08.23 Eventuelt kl. 19.40-19.45 

Fællesfoto 

 

 

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsesformand 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

11. september 2023 


